
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 22 maja 2017 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 16:00

Posiedzenie rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka.

W obradach  ponadto  uczestniczy:  Pan  Błażej  Konkol  –  Wójt  Gminy oraz  Zofia  Gorzyńska  –

Skarbnik Gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef  Sroka na  podstawie  listy  obecności  poinformował,  że

brakuje  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Pana  Zbigniewa  Leszczyńskiego,  który  dzwonił  i

informował o swoim spóźnieniu, w trakcie dołączy do posiedzenia. Brakuje też radnych: Karola

Kusaja, Marioli Łabędzkiej, Marka Czerwińskiego i Jana Selki. Ustawowy skład Komisji Wspólnej

Rady Gminy wynosi 15 Radnych. Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady poinformował,  że  dzisiejsze  posiedzenie  komisji  jest  przeznaczone

omówieniu materiałów sesyjnych. Kolejno odczytał proponowany porządek sesji Rady Gminy.

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2016 rok:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - referuje Pani

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.2 Podjęcie uchwały  w  sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  na  lata  2017-2030  

- referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w  wysokości

6 025 516,85  zł  na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych
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dochodach  gminy  oraz  sfinansowanie  planowanego  deficytu  w  roku  budżetowym  2017  -

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem Gdańskim  

dotyczącej wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w Trąbkach”  – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie  nieruchomości

lokalowej od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

.6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w

Domachowie obręb geodezyjny Warcz - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie

geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  prawa  własności

nieruchomości położonej w Trąbkach Wielkich na rzecz Województwa Pomorskiego  – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz

spółki Polskie Sieci Elektroenergetyczne Spółka Akcyjna z siedzibą w Konstancinie - Jeziornie

na  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Trąbki  Wielkie  położonej  w  obrębie

geodezyjnym Mierzeszyn - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Komendą

Wojewódzką  Policji  w Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w Pruszczu

Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na remont i poprawę infrastruktury w

budynku Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej do zabytku dla Parafii Wniebowzięcia

NMP w Trąbkach Wielkich na przebudowę domu parafialnego w Trąbkach Wielkich – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  udzielania  i  rozliczenia  dotacji  celowej  na

dofinansowanie prac związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.13 Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalności Kierownika ZGKiM – referuje Pan Marek

Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.14 Interpelacje i zapytania radnych;

.15 Wystąpienia sołtysów;

.16 Wolne wnioski. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - 
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referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy- uzasadniła potrzebę podjęcia uchwały w sprawie zmian

budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017.

Wójt Gminy – prosi o przeanalizowanie dodatkowo jeszcze dwóch rzeczy, których nie ma ujętych

w uchwale. Zwrócił się do Pani Zofii Gorzyńskiej o przedstawienie powyższych zmian.

Pani Zofia Gorzyńska – poinformowała, że na wniosek ZGKiM w Trąbkach Wielkich, z wydatków

inwestycyjnych, w ramach projektu z budowy oczyszczalni ścieków w  Sobowidzu, przeniesiona

zostałaby kwota w wysokości 20 tysięcy do budżetu Gminy. Zwróciła uwagę, że po dokonaniu tej

zmiany,  kwota wydatków się nie zmieni.

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie zmian budżetu gminy m.in.: 

Radny Adam Zarzycki – poinformował, że w zadaniach na 2017r. nie widzi zapisu dotyczącego

likwidacji oczka wodnego w Łaguszewie.

Wójt Gminy – poinformował, że to jest ujęte w zadaniach budżetu ZGKiM. Zwrócił uwagę, że  nie

jest to wpisane jako inwestycje a jako zadanie własne.

Radny  Mi  chał  Studziński –  zaproponował,  że  jeżeli  nie  będzie  wykonywana  oczyszczalnia  w

Sobowidzu, to należy dokończyć inwestycję dot. budowy oczyszczalni w Pawłowie. Dodatkowo

zwrócił  uwagę,  że  sołectwo  Pawłowo  wystosowało  wniosek  o  zwiększenie  darowizny  przez

GOKSiR, w przedstawionym projekcie uchwały budżetowej tego nie widać.

Wójt  Gminy – zwrócił  uwagę, że kwota przeznaczona na zadanie dot.  budowy oczyszczalni w

Sobowidzu została obniżona, aby przetarg był korzystniejszy. Natomiast, jeżeli chodzi o budowę

oczyszczalni w Pawłowie, to zostanie wykonany projekt. Darowizny należy zbilansować, jest tego

dużo. Należy wyliczyć, ile tego jest i to przeanalizować. 

Radna Anna Stosio  - poruszyła temat zabezpieczenia środków na zakup nowego samochodu dla

Ochotniczej  Straży  Pożarnej.  Stwierdziła,  że  Gmina  Trąbki  Wielkie  bardzo  dużo  środków

przeznacza dla Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy.

Wójt Gminy – poinformował, że Gmina przeznacza środki na ten cel dla zapewnienia lepszego

bezpieczeństwa  mieszkańcom.  Podobnie,  jeżeli  Rada  Gminy  wyrazi  zgodę,  to  zostaną  jeszcze

przeznaczone  środki  dla  policji,  a  w  kolejnych  latach  będziemy  przeznaczać  środki  na  nasze

inwestycje. Wójt w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę, że bezpieczeństwo mieszkańców jest bardzo

istotne, jest bardzo dużo wyjazdów straży.

/Do posiedzenia dołączył Pan Zbigniew Leszczyński – Przewodniczący Rady Gminy/

Radna Wioleta Frydrych – nawiązała do tematu dotyczącego przekazywania przez Gminę środków

dla  OSP na  terenie  Gminy uzasadniając  potrzebę  zakupienia  nowego  pojazdu  dla  OSP Trąbki

Wielkie;

Radny Adam Zarzycki –  zwrócił  uwagę na  warunki  jakie  panują  w OSP Mierzeszyn.  Według
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Radnego  nie  można  tego  obiektu   nawet  nazwać  remizą  strażacką.  Stwierdził,  że  przekazanie

środków dla OSP Mierzeszyn  powinno być priorytetem.

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że Ochotnicza Straż Pożarna w Mierzeszynie jest w planie budżetu

gminy – inwestycja- budowa strażnicy.

Radny Michał Studziński – spytał na jakim etapie jest budowa Domu Ulgi w Cierpieniu.

Wójt Gminy – poinformował, że  projekt jest. Obecnie poszukuje sposobów finansowania dla tej

inwestycji. Jak będzie więcej na ten temat wiadomo, to zostanie to radnym przedstawione.

Pani  Zofia  Gorzyńska –  wydział  zagospodarowania  przestrzennego  zwrócił  się  z  prośbą  o

zwiększenie planu na bieżący rok dla zadania inwestycyjnego - budowy hali gimnastycznej i boiska

w Kłodawie. Na obecny rok należy przesunąć większy zakres robót i w związku z tym zwiększyć

środki na ten cel.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – spytał, czy są jeszcze  jakieś pytania do zmian

budżetu gminy. Pytań nie zgłoszono.

Kolejno poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany budżetu Gminy. 

Spytał, kto jest za przyjęciem zmian, które są zaproponowane do budżetu Gminy.

W głosowaniu udział bierze 11 Radnych 

Za – większość obecnych radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów przyjęła zmiany budżetu Gminy.

/Do posiedzenia dołączyli Radni: Mariola Łabędzka, Jan Selka oraz Marek Czerwiński/ 

Ad 5.  Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej na lata 2017-

2030-  - referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zmiany w tej uchwale wynikają ze zmian wprowadzonych do

budżetu gminy, są one tym projektem uchwały regulowane. Spytał, czy odczytywać uzasadnienie

tej uchwały.

Radni nie widzą takiej potrzeby. Proponują o skrótowe przedstawienie zmian tej uchwały.

Zmiany zostały przedstawione.

/Do posiedzenia  dołączył   Przewodniczący  Rady miny  Zbigniew Leszczyński  oraz  Radny Karol

Kusaj/

Ad  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w  wysokości

6 025 516,85  zł  na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych

dochodach gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2017.

Wójt  Gminy  –  poinformował,  że  siła  budżetu  jest  coraz  większa.  Zlecił  analizę  nadwyżki

inwestycyjnej. Ze wstępnej analizy wynika, że nadwyżka będzie całkiem przyzwoita. Jeżeli chodzi
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o przedmiotową uchwałę,  to jest  to kredyt  pod inwestycje  nominalne.  Zapewnił,  że budżet  jest

monitorowany i  na pewno nie dopuści do sytuacji, że będzie nadwyżka w budżecie.

  

Ad 7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  z  Powiatem Gdańskim

dotyczącej wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w Trąbkach”  – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – poinformował, że jest to cykliczne dofinansowanie naszej gminnej imprezy przez Powiat

Gdański.  Kwota dofinansowania to 5 tys. zł.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości lokalowej

od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że właściwa komisja Rady Gminy zna temat lokalu w Sobowidzu. Lokal jest

własnością PKP. Jest on zasiedlony przez lokatorów, którzy chcieliby docelowo wykupić lokal na własność.

Prosi, aby Rada wyraziła zgodę na sprzedaż  tego lokalu.

Ad  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w

Domachowie obręb geodezyjny Warcz - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – poinformował, że sprawa dotyczy dawnej świetlicy położonej w Domachowie. Lokal  jest

mały,  znajduje się pośrodku budynku miedzy mieszkaniami. Lokal zostałby wystawiony do sprzedaży w

przetargu nieograniczonym. 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie

geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – jest to działka 2ha położona w Trąbkach Wielkich. Przeznaczona jest pod usługi - rzemiosło.

Wyceniona jest na niecałe 1,5 mln. zł.

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny prawa własności

nieruchomości położonej w Trąbkach Wielkich na rzecz Województwa Pomorskiego – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  przypomniał  o  piśmie  z  Wojewódzkiego  Zarządu  Dróg,  o  prowadzonych  na  ten  temat

dyskusjach na posiedzeniach komisji.  Podał,  że obecnie sytuacja jest taka, że może to wykupić lub nie.

Wojewódzki  Zarząd Dróg tego nie  wykupi.  Można to  oddać w formie darowizny z przeznaczeniem na

określony cel.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział,

że decyzji w tym zakresie rada na razie nie powinna podejmować do póki nie będzie rozpatrzona sprawa

uwłaszczenia spółdzielni. Proponuje, aby wystąpić do Ministra Finansów z zapytaniem na jakiej podstawie

były uwłaszczane spółdzielnie i  na jakiej  podstawie miały działać.  Radny pamięta,  że ziemia miała być

przejęta  na  czas  prowadzenia  działalności.  Stwierdził,  że  kiedy spółdzielnia  się  uwłaszczyła,  przestała

prowadzić działalność, to powinna ziemie oddać.
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Przewodniczący  Rady  Gminy –  wyjaśniając  powyższa  wypowiedź  poinformował,  że

wiceprzewodniczącemu w tej sprawie chodzi o to, aby nie doszło do podobnej sytuacji jak w przypadku

SKR. Gmina dzisiaj chce darować prawo własności WZD. Sprawy dawnego SKR są niejasne.

Wójt Gminy – należało wówczas podjąć działania, tylko nie wiemy jakie.  W mojej ocenie jest  to tylko

wystąpienie do prokuratury. Zaznaczył, że przedmiotowa uchwala nie ma nic wspólnego ze sprawą dawnych

SKR. Zaproponował, aby sprawę SKR zgłosić do prokuratury.   

/Do posiedzenia dołączyła Radna Mariola Łabędzka/

Wywiązała się dyskusja nad podjęciem powyższej uchwały. Radni zgłaszają uwagi do pracy Zarządu Dróg

Wojewódzkich przy drogach wojewódzkich. Pobocza  w ogóle  nie są obkaszane. W dalszej swojej dyskusji

wspólnie  ustalono,  aby sprawę tę  przemyśleć  i  w  dniu  jutrzejszym przed  sesją  zapadnie  w tej  kwestii

decyzja, czy projekt uchwały wejdzie na sesję, czy też nie. 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz

spółki  Polskie  Sieci  Elektroenergetyczne Spółka Akcyjna z  siedzibą w Konstancinie  -  Jeziornie  na

nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Trąbki  Wielkie  położonej  w  obrębie  geodezyjnym

Mierzeszyn  - referuje pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że dotyczy to działki nr 5 położonej w

Mierzeszynie,  jest  to  droga  przez  którą  będzie  przebiegała  linia  400kV .  Jest  to  konieczne,  aby mogła

powstać ta inwestycja.   

Ad  13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z Komendą

Wojewódzką  Policji  w Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w Pruszczu  Gdańskim

dotyczącego  przekazania  środków  pieniężnych  na  remont  i  poprawę  infrastruktury  w  budynku

Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  uzasadnił  podjęcie  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że  prace  przy  komisariacie  w

Trąbkach Wielkich jeszcze się nie zakończyły. Chciałbym, aby w tym roku zakończyć dofinansowania do

zabytków i do komisariatu policji. Jest to kwota potrzebne do zakończenia rozpoczętych tam prac. 

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat, w trakcie której przewodniczący rady gminy poinformował, że

był  w komisariacie policji  zobaczyć jak wygląda remont. Remont jest zakończony,  obecnie starają się o

zakup nowych mebli. Uchwała ta dotyczy przekazania środków na remontu drugiej części komisariatu, od

strony archiwum. Ta część jest dramatyczna, czy te śroki wystarczą to nie wiem. Uważam, że powinniśmy

iść w kierunku zbudować nowego komisariatu.

Radny  Marek  Czerwiński –  przyznał,  że  w  obecnym  komisariacie  są  bardzo  złe  warunki  do  obsługi

interesantów.    

Radna Mariola Łabędzka – poinformowała, że nie popiera przekazywania przez Gminę środków na ten cel.   

GOKSIR - jak wygląda, nie dbamy o ten budynek. Obecnie przechodzi tam GOKPS więc coś się tam dzieje. 
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Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej do zabytku dla Parafii Wniebowzięcia

NMP w Trąbkach Wielkich na przebudowę domu parafialnego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  uzasadnił  podjęcie  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że  nawiązał  już do  tego
tematu przy zmianach  budżetowych. Żeby można takiej  dotacji  udzielić potrzebne jest podjęcie
powyższej uchwały. Tak jak wcześniej Wójt informował, pozostałe parafie, które mają zabytki takie
dofinansowanie już otrzymały. To jest ostatnie parafia, która jeszcze nie otrzymała dofinansowania.
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że w projekcie przedmiotowej uchwały jest kwota
w wysokości 150 tyś. zł. a w zmianach budżetowych jest kwota 100 tyś. zł. 
 Wójt Gminy – tak, wcześniej było 100 tyś. zł. a teraz dokładamy do tej kwoty, łącznie 150 tyś. zł.

Ad  15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  udzielania  i  rozliczenia  dotacji  celowej  na

dofinansowanie prac związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Trąbki

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

Wójt  Gminy –  uzasadnił  podjęcie  powyższej  uchwały.  Uchwała  jest  podobna  do  uchwał  z  lat

ubiegłych. Różnica jest taka, że w poprzednich latach osoby indywidualnie podpisywały umowy z

wykonawcą i dokonywały zdjęcia tego eternitu i utylizacji a w tej chwili zasada jest taka, że to

Gmina musi zebrać chętnych, przeprowadzić procedurę przetargową i dopiero wtedy dofinansować.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy poinformował, że takie są

nowe zasady i nic nie można zrobić.  

 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalności Kierownika ZGKiM  – referuje Pan Marek

Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

Przewodniczący Komisji Rewizyjny uzasadnił wydaną opinię przez członków Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o kwestię odpowiadania na pisma przez

Kierownika ZGKiM jest to już po raz wtóry i należy coś z tą sytuacją zrobić. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wyjaśnił,

że komisja opiniowała tylko i wyłącznie fakt,  czy skarga jest zasadna, czy nie, a to, czy rada podejmie

uchwałę to już jest inna kwestia. 

Ad 2. Analiza wykonania budżetu.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy ma ktoś pytania lub uwagi do wykonania budżetu gminy

za 2016r. Poinformował, że sesja absolutoryjna zaplanowana jest na 20.06.2017r. i  zaproponował,

aby Pani Skarbnik zreferowała wykonanie budżetu Gminy za 2016 rok. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że wszystkie  jednostki  na  sesji  przedstawią  sprawozdania  z

wykonania budżetu. 

Podatnik ma zaległości na poziomie – 112 730,00 zł.   jest to zabezpieczone hipoteką. Podatnik

zwraca się o umorzenie tej kwoty uzasadniając bardzo trudną sytuacją życiową. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja. Wójt Gminy zaproponował, aby zadłużenie rozłożyć

7



na raty. Kolejno poinformował o:

 zaplanowanym na dzień  27.05.2017r.  rajdzie  samochodowym.  Przedstawił  radnym trasę

rajdu.   

 zaplanowanych  zawodach  w strzelaniu  z  łuku.  Zawody odbędą  się  w  najbliższą  sobotę

27.05.2017r. w Pawłowie. 

 spotkaniu,  które  odbyło  się  w  świetlicy  wiejskiej  w  Pawłowie  poświęcone  prelekcji  i

promocja książki o Pawłowie, 

 obecności na terenie gminy młodzieży z Gminy partnerskiej z Niemiec Uehlfeld, prośba,

aby  na  najbliższej  sesji  można  było  zaprezentować  prace  plastyczne  pn.  „Moja  mała

ojczyzna” 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – nawiązując do sprawozdania z wykonania budżetu gminy za

2016 rok zapytał, ile środków zostało zaoszczędzonych w minionym roku.

Radna  Mariola  Łabędzka –  stwierdziła,  że  powyższe  pytanie  powinno  brzmieć:  jaka  kwota

pozostała z zaoszczędzonego kredytu.

Skarbnik Gminy – poinformowała, że ok. 1 mln. 400 tys. zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że należałoby się zastanowić co należałoby zrobić

w sprawach, gdzie środki powinny być w budżecie gminy a ich nie ma, dotyczy spraw opłat za

kanalizację, wodę itp. 

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie segregacji odpadów komunalnych. 

P  rzewodniczący Rady Gminy – poinformował, że jeszcze spotkanie w sprawie wykonania budżetu

Gminy się odbędzie. Prosi o dokładne przeanalizowanie sprawozdanie budżetu Gmin. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  podziękował  wszystkim  za  czynny  udział  i  zamkną  na  tym

posiedzenie komisji.  

Prz  ewodniczący  Rady  Gminy –  podziękował  wszystkim  za  czynny  udział  i  zamkną  na  tym

posiedzenie komisji.  

Sporządziła           Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                   Zbigniew Leszczyński
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